
BO.0002.5.2022 

 

Protokół nr XLIX/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie 

w dniu 25 maja 2022 r. 

 

 

Posiedzenie sesji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek  

1-7. Obrady rozpoczęto o godzinie 12:02, a zakończono o godz. 12:34 tego samego dnia. 

Lista obecności radnych: 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Paweł Ostrycharz 

12. Kacper Owczarski 

13. Marcin Piluch 

14. Adam Śpigiel  

15. Czesław Wróblewski  

1. Otwarcie obrad XLIX sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

 

Prowadzący obrady, Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została 

zwołana zgodnie z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich 

radnych i gości, po czym stwierdził, że z ustawowej liczby radnych obecnych na sali jest 13, 

co stanowi kworum do podejmowania uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad XLIX sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 



1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na 2022 rok; 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2022 

- 2031; 

3) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika 

Ochotniczej Straży Pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu; 

4) zmieniająca uchwałę Nr IX/53/2015 z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Miejskiej w Wieruszowie; 

5) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej dostosowania statutu Młodzieżowej Rady 

Miejskiej do obowiązujących przepisów prawa; 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu nadania tytułu Honorowego 

Obywatela Miasta Wieruszowa oraz wpisywania do Księgi Zasłużonych dla Gminy  

i Miasta Wieruszów; 

7) w sprawie przekazania do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie  

w Poznaniu projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie gminy Wieruszów; 

8) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych w Wieruszowie, 

oznaczonych nr ewid. 6/1 o pow. 0,1397 ha i nr ewid. 7 o pow. 0,1374 ha; 

9) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze zamiany nieruchomości położonej  

w obrębie geodezyjnym Kuźnica Skakawska, oznaczonej nr ewid. 486/2 o pow. 

0,0300 ha. 

10) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty Klubowi „SENIOR+”  

w Wieruszowie od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu nieruchomością; 

11) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2021 Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  „Miejskiego Ośrodka Profilaktyki, Terapii 

Uzależnień i Współuzależnienia w Wieruszowie”; 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

6. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zakończenie sesji. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi lub propozycje zmian do porządku obrad. 

W imieniu Burmistrza wniosek o wprowadzenie zmian do porządku obrad zgłosiła Zastępca 

Burmistrza Marta Siubijak, która wniosła o: 

- wykreślenie w pkt 3, ppkt 6 i wprowadzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę  

nr XIX/104/95 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia 24 kwietnia 1995 r. w sprawie przyjęcia 

regulaminu nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Wieruszowa oraz wpisywania do 

Księgi Zasłużonych dla Gminy i Miasta Wieruszów, 

 

 



- wprowadzenie w pkt 3, ppkt 7 projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu nadania 

tytułu Honorowego Obywatela Miasta Wieruszowa oraz wpisywania do Księgi Zasłużonych 

Gminy i Miasta Wieruszów, 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowane zmiany w porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

3. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na 2022 rok, 

  

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich  

braku poprosił Marlenę Ciężką – przewodniczącą Komisji Gospodarczej i Budżetu  

o zapoznanie radnych z opinią Komisji, która omawiała projekt uchwały na swoim  

posiedzeniu. Radni – członkowie komisji nie mieli uwag do zaproponowanych zmian  

w budżecie, polegających na zwiększeniu planu dotacji celowych z przeznaczeniem na 

dofinansowanie programu „Senior+” na lata 2021-2025 oraz zwiększenia wydatków na zadanie 

w miejscowości Mieleszynek „Budowa świetlicy wiejskiej”. Wprowadzenie do budżetu 

środków celem zwiększenia wydatków przeznaczonych na diety radnych oraz na realizację 

projektów: „Wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym – Granty PPGR”, 

„Cyfrowa Gmina” i „Poznaj Polskę”. Wprowadzenie do planu finansowego środków  

z Funduszu Pomocy na jednorazowe świadczenie pieniężne dla obywateli Ukrainy oraz 

zapewnienie środków na bieżące wydatki.  (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Gminy Wieruszów na 2022 rok,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 



ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2022-

2031, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt został omówiony na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag ze strony radnych, 

ponownie poprosił Marlenę Ciężką o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczej i Budżetu. 

Radna Ciężka poinformowała, że Komisja pozytywnie oceniła wprowadzoną zmianę 

w budżecie określającą aktualizację dochodów bieżących i majątkowych oraz planowanych 

wydatków bieżących i majątkowych . Wskaźnik obsługi długu wyniesie na koniec roku 3,47 % 

i nie przekroczy określonych ustawowo limitów wynikających z ustawy o finansach 

publicznych (12,71). (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2022-2031,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

3) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika 

Ochotniczej Straży Pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu, 

 

Radni po otrzymaniu projektu i zapoznaniu się z jego treścią, nie wnieśli uwag i pytań wobec 

czego, Przewodniczący Rady poprosił Piotra Niełacnego o przedstawienie opinii Komisji 

Prawa i Samorządności. Radny poinformował, że zaproponowana w uchwale wysokość 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika OSP zostało podyktowane wprowadzeniem 

ustawy o ochotniczych strażach pożarnych, która uregulowała zasady funkcjonowania  

i finansowania OSP. Zaproponowana wysokość ekwiwalentu mieści się w granicach ustalonych 

przepisami prawa i zdaniem komisji pozwoli na zapewnienie sprawnego funkcjonowania 



systemu ochotniczych straży pożarnych na terenie Gminy Wieruszów. (opinia stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika Ochotniczej Straży 

Pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub 

ćwiczeniu,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

4) zmieniająca uchwałę Nr IX/53/2015 z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Miejskiej w Wieruszowie, 

Przechodząc do kolejnego projektu uchwały w porządku obrad, Przewodniczący Rady 

poinformował radnych, że podobnie, jak inne projekty uchwał, został on omówiony na 

posiedzeniu Komisji i zapytał czy zebrani mają uwagi lub pytania. Radni nie wnieśli uwag 

wobec czego radny Piotr Niełacny odczytał opinię Komisji Prawa i Samorządności do 

omawianego projektu. Zaproponowana zmiana statutu Młodzieżowej Rady Miejskiej jest 

wypełnieniem zapisów znowelizowanej ustawy o samorządzie gminnym, która wprowadziła 

dotychczas nieokreślone zasady zwrotu kosztów oraz delegowania radnych młodzieżowej rady. 

Przedłożony projekt uchwały szczegółowo reguluje omówione kwestie i umożliwi 

efektywniejsze i sprawniejsze działanie Młodzieżowej Rady Miejskiej w Wieruszowie. (opinia 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/53/2015 z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie 

powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Wieruszowie,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 



Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

5) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej dostosowania statutu Młodzieżowej Rady 

Miejskiej do obowiązujących przepisów prawa, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt został radnym przesłany, był także  

omawiany na Komisji. Radni nie mieli uwag do przedmiotowego projektu uchwały, w związku 

z tym przewodniczący Komisji Prawa i Samorządności przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Zaproponowana zmiana statutu Młodzieżowej Rady jest wypełnieniem zapisów 

znowelizowanej ustawy o samorządzie gminnym, która wprowadziła dotychczas nieokreślone 

zasady zwrotu kosztów oraz delegowania radnych młodzieżowej rady. Zdaniem Komisji, 

przedłożony projekt uchwały umożliwi jeszcze efektywniejsze i sprawniejsze działania 

Młodzieżowej Rady Miejskiej w Wieruszowie. (opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji dotyczącej dostosowania statutu Młodzieżowej Rady Miejskiej do 

obowiązujących przepisów prawa,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

6) uchylająca uchwałę nr XIX/104/95 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia 24 kwietnia 

1995 r. w sprawie przyjęcia regulaminu nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta 

Wieruszowa oraz wpisywania do Księgi Zasłużonych dla Gminy i Miasta Wieruszów, 

 

Przewodniczący Rady poprosił Sylwię Olbińską, Naczelnika Wydziału Promocji i Rozwoju  

o przedstawienie radnym omawianego projektu uchwały. 

Zabranie głosu przez p. Olbińską uprzedziła zastępca burmistrza Marta Siubijak wyjaśniając, 

że omawiana uchwała winna być uchylona, ponieważ obecne orzecznictwo i przepisy 

wskazują, że uchwała w tym przedmiocie powinna zostać opublikowana w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Łódzkiego jako akt prawa miejscowego. Uchwala z 2015 r. nie była 



publikowana w związku z tym, aby wprowadzić porządek w uchwałach zasadnym jest jej 

uchylenie. 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy w związku z przedstawionymi wyjaśnieniami mają 

pytania bądź uwagi.  

Radni nie zgłosili pytań i uwag wobec czego Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały uchylającej uchwałę nr XIX/104/95 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia 24 

kwietnia 1995 r. w sprawie przyjęcia regulaminu nadania tytułu Honorowego Obywatela 

Miasta Wieruszowa oraz wpisywania do Księgi Zasłużonych dla Gminy i Miasta Wieruszów.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

7) w sprawie przyjęcia regulaminu nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta 

Wieruszowa oraz wpisywania do Księgi Zasłużonych dla Gminy i Miasta Wieruszów, 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję nad przesłanym projektem uchwały. Wobec braku pytań 

i uwag ze strony radnych, poprosił panią Sylwię Olbińską, naczelnika Wydziału Promocji  

i Rozwoju o krótkie uzasadnienie podejmowanej uchwały. Pani naczelnik poinformowała, że 

zmiana tej uchwały podyktowana jest aktualizacją przepisów o ochronie danych osobowych,  

w związku z tym należało dostosować regulamin do obowiązujących przepisów i uzupełnić  

o klauzulę RODO. 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia regulaminu nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Wieruszowa oraz 

wpisywania do Księgi Zasłużonych dla Gminy i Miasta Wieruszów.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 



Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

8) w sprawie przekazania do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej Państwowego Gospodarstw Wodnego Wody Polskie w Poznaniu 

projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy 

Wieruszów, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt został radnym przesłany, był także  

omawiany na Komisji, po czym zapytał, czy radni zgłaszają pytania. Radni nie mieli uwag do 

przedmiotowego projektu uchwały w związku z powyższym przewodnicząca Komisji 

Gospodarczej i Budżetu odczytała opinię Komisji. Przedłożony projekt stanowi kontynuację 

dalszego postępowania dotyczącego opracowania i przyjęcia regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków. Uchwalenie regulaminu wymaga uzyskania opinii Dyrektora RZGW 

poprzedzonej podjęciem uchwały. Komisja rekomenduje Radzie podjęcie niniejszej uchwały. 

(opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przekazania do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej 

Państwowego Gospodarstw Wodnego Wody Polskie w Poznaniu projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Wieruszów, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

9) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych w Wieruszowie, 

oznaczonych nr ewid. 6/1 o pow. 0,1397 ha i nr ewid. 7 o pow. 0,1374 ha, 

Przewodniczący poinformował, że projekt był omawiany na komisji, po czym zapytał radnych, 

czy zgłaszają pytania. 

Radna Ciężka poinformowała, że Komisja pozytywnie oceniła zamiar zbycia nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Wieruszów, zlokalizowanych w bezpośrednim sąsiedztwie 

rzeki Prosny. (opinia  stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 



Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych w Wieruszowie, oznaczonych nr ewid. 

6/1 o pow. 0,1397 ha i nr ewid. 7 o pow. 0,1374 ha,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

10) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze zamiany nieruchomości położonej  

w obrębie geodezyjnym Kuźnica Skakawska, oznaczonej nr ewid. 486/2 o pow. 0,0300 ha, 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich 

braku poprosił przewodniczącą Komisji Gospodarczej i Budżetu o zapoznanie radnych z opinią 

Komisji. Radna Marlena Ciężka poinformowała, że Komisja przychyliła się do projektu 

uchwały, dotyczącego zbycia w drodze zamiany sąsiadujących nieruchomości. Zamiana 

wskazanych nieruchomości nie wpłynie negatywnie na korzystanie z posiadanej nieruchomości 

przez Gminę Wieruszów. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zbycie w drodze zamiany nieruchomości położonej w obrębie 

geodezyjnym Kuźnica Skakawska, oznaczonej nr ewid. 486/2 o pow. 0,0300 ha, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

11) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty Klubowi "SENIOR+"  

w Wieruszowie od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu nieruchomością, 



Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony na Komisji, po czym 

zapytał radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag, radna Marlena 

Ciężka odczytała opinię Komisji Gospodarczej i Budżetu. Komisja pozytywnie oceniła projekt 

uchwały związany z udzieleniem bonifikaty w wysokości 99 % mając na uwadze, iż działalność 

Klubu „Senior+” wspiera seniorów z terenu Gminy Wieruszów. (opinia stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty Klubowi "SENIOR" w Wieruszowie od opłat 

rocznych z tytułu trwałego zarządu nieruchomością,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

12) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2021 Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej "Miejskiego Ośrodka Profilaktyki, Terapii 

Uzależnień i Współuzależnienia w Wieruszowie", 

W dyskusji otworzonej przez Przewodniczącego Rady radni nie zgłosili żadnych uwag i pytań 

i w związku z tym zwrócił się on do przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii Komisji, która omawiała projekt 

uchwały na swoim posiedzeniu. Radny Mirosław Jakubczak poinformował, że Komisja 

pozytywnie oceniła działalność finansową Ośrodka co potwierdza przedłożone roczne 

sprawozdanie finansowe. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2021 Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej "Miejskiego Ośrodka Profilaktyki, Terapii Uzależnień i 

Współuzależnienia w Wieruszowie",  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący przypomniał, że interpelacje i zapytania należy złożyć pisemnie do Burmistrza 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady, wnioski w formie ustnej. 

Radni nie zgłosili interpelacji, zapytań oraz wniosków. 

 

5. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali protokół z XLVII  sesji Rady Miejskiej 

pocztą elektroniczną i zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia co do tego protokołu. 

Wobec braku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XLVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z XLVIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

6. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie międzysesyjne 

Burmistrza Wieruszowa i zapytał czy mają jakieś pytania. 

W związku z brakiem pytań ze strony radnych Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

7. Wolne wnioski i informacje. 



 

            Głos zabrał radny Jarosław Dębski, który wystąpił z ustnym wnioskiem w sprawie 

naprawy nawierzchni drogi na odcinku od torów kolejowych w kierunku schroniska „Psia 

ostoja”.  

 W odpowiedzi Burmistrz wyjaśnił, że wspomniany przez radnego odcinek drogi jest 

sukcesywnie naprawiany, jednak znajdująca się w sąsiedztwie drogi hurtownia i dojeżdżający 

do niej ciężki sprzęt powodują ciągłe jej uszkodzenia. 

Przewodniczący Rady poinformował radnych o planowanym jak co roku spotkaniu 

objazdowym po terenach Gminy Wieruszów przed ustaleniem budżetu na rok przyszły. 

Spotkanie przewidziane jest w ostatnim tygodniu sierpnia. 

 O zabranie głosu poprosi burmistrz, który poinformował radnych o spotkaniu wójtów  

i burmistrzów z terenu województwa łódzkiego w Spółce Oświetlenie Uliczne i Drogowe. 

Spółka przekazała informacje, że w roku 2023 otrzyma 10 milionów złotych od 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na modernizację i realizację kolejnych 

projektów dotyczących oświetlenia ulicznego i drogowego na terenie województwa łódzkiego. 

W związku z tą informacją burmistrz zwrócił się do radnych aby wnioski dotyczące 

uzupełnienia oświetlenia czy też nowych linii oświetleniowych składane były na przyszły rok.  

 

8. Zakończenie sesji. 

 

Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 12:34 

posiedzenie XLVIII sesji Rady Miejskiej. 

 

 

 

Protokołowała: Kamila Smus 

 

Pracownik ds. obsługi Rady Miejskiej 

i jednostek pomocniczych gminy 

 

 

 

                                                           Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miejskiej w Wieruszowie 

                                                                  Adam Śpigiel 

 

 

  


